
NOVI DELEGATI, STARI PROBLEMI

Naša občina ima poseben položaj
Tako, zdaj amo doblll nove delegatke In delegate, kl
naa bodo zaatopall v naslednjem mandatnem
obdobju. čaal nlao rožnati In prenekatere težave
naše občine se bodo vlekle naprej kotjara kača. Zato
bo delo dalagatov še trše, saj aa bodo morall odločatl
predvsem za najbolj nujne /n žgoče probleme Centra.
Teh pa ne manjka. Vprašall amo Jlh, kaj prlčakujejo,
da ae bo apremenllo, uredllo In katerl probleml sejlm
zdijo najbolj težkl. In ne nazadnje, kakšen bo kaj
njlhov vpllv na odločltve?

FRANJO POLAK (zbor
združenega dela - PTT):
»Treba bo razpravljati o infra-

strukturi našega mesta, saj ta
nazaduje iz leta v leto. Ne gre
le za omrežje PTT, marveč tu-
di za ceste. Kar zadeva PTT se
bomo morali zmeniti, koliko
bomo razširili družbeni, koli-
ko zasebni del omrežja. Po-
tem nas občane boli pogled
na prenekatero zgradbo v
Centru, ki naravnost kliče po
obnovi. Koliko bomo delegati

vplivali na odločitve, pač zavi-
si od mnogih degavnikov, kaj-
ti osnova vsega je vedno de-
nar. Le-tega pa manjka na
vseh koncih in krajih. Tu sem
sicer zelenec, a imam izkušnje
iz mladinske organizacye. Po-
treboval bom nekaj časa, da
se bom vživel. Seveda pa se
bom oglašal, kadar bo potreb-
no oziroma kadar mi bodo v
bazi to naložili.«

IRENA PIŠEK (zbor zdru-
ženega dela - Veletekstil):
»Povsem nova sem in bi težko
rekla, kolikšen bo rooj vpliv
na odločitve. Vem le, da ne
bom tu sedela v prazno, kajti
probleme, ki jih vidim okrog
sebe, bomo morali obravna-
vati in rešiti, kolikor se bo da-
lo. Naš največji problem pa
tiči v preselitvi delovne orga-
nizacije zaradi gradrye nove
železniške postaje: tu bo boj
za prostor, za denar.«

»Mesto gledam tudi z žen-
skimi očmi in opažam kup
drobnarij, ki bi se jih dalo ure-
diti brez velikega posega v ob-
činsko mošnjo. Boleče je, da
je srce našega mesta vse bolj
in bolj zamazano; manjka

nam kulture pa tudi metel,
kar je videti zlasti spomladi.
To bo treba glasno opozaijati,
sicer ne bo nič. Nemogoče je s
parkirišči, vendar pa bolj po-
trebtgemo več površin za peš-
ce kot za avtomobile, kajti
pločevina nas že sicer strašno
utesiyiye. Lepše se diha v me-
stu, kjer je človeku namerge-
na prva violina.«

MILAN BIBER (zbor kra-
jevnih skupnosti — KS Aj-
dovščina): »Resnici na yubo
nisem ravno ,sveži' delegat.
Tudi doslej sem oprav^jal to
funkcijo in bil vodja delegaci-
je, tako da sem vse prej kot
zelenec v novem mandatu.
Ker vodim zbor, menim, da ga
bo treba posebej uveljaviti, da
bi naših težav ne reševali le na
stranskem tiru. Vzemimo sa-
mo eno žgočo zadevo naše
krajevne skupnosti - Kolizej,

ki ga dedujemo kot breme vse
od leta 1945 naprej, a se nič ne
premakne. Tu ne gre le za sta-
ro, razmajano stavbo, marveč
za vse slabo, kar izvira iz tega.
Sramota je na primer, da ima-
tno v samem srcu mesta sta-
novaiya šeste in sedme kate-
gorije. NadaJje občani zaman
opozarjamo na promet in par-
kirišča, da ne omenim javnih
stranišč. Te bi morali postavi-
ti pred Kozolec in nekam na
Gosposvetsko cesto. Na kon-
kretna vprašanja zahtevamo
konkretne odgovore. Treba
bo več sodelovanja med obči-
nami, mestom in republiko,
kajti naša občina ima poseben
položaj med njimi in tu priha-
ja pogosto do navzkrižnih in-
teresov. Ti izvirajo iz dejstva,
da v občini dela 64 tisoč Jjudi,
stanuje jih le 32 tisoč, torej
smo v manjšini in treba bo
povzdigniti glas, da nas bodo

bolj slišali. In to zlasti v pri-
merih, ko gre za urbanistično
ureditev in za odpiranje po-
slovnih in gostinskih lokalov.
Nočemo le bifejčkov in kofet-
kov, ampak tudi lokale za ra-
zlične servise, ki jih nujno po-
trebujemo.«

PETER POŽUN (družbeno
politični zbor - OK ZSMS):
»Kot predstavnik mladine se
bom tolkel za nove prostore
za naše dejavnosti, kajti Kers-
nikova nič več ne ustreza na-
menu. Nadalje bo treba vpli-
vati na delovne organizacije,
da bodo štipendirale več mla-
dih in jih potem zaposlile. Pri
obnovi mesta pa moramo
opozaijati na stanovanja za
mlade, da ne bo občina še bojj
postarana. Glede učinkovito-
sti našega zastopstva pa bi de-
jal, da bo treba zastaviti naš
glas in ne le gradiva.«


